
   
 

Acta AJ10-2024 

Lloc Sala de professors del Taula Rodona 

Data 17 d’Octubre 2024 

Assistents Carla Margalef, Emma Conesa, Sandra López, Ana Fernández, Laia 
Rovira, Nadia Herruzo, Carla Carbonell, Mireia Fernández, Anna M. 
Segura, Estefania Invernón, Mireia Ventura, Tony Vico.  

Ordre del dia 

1. Repàs de comissions 

2. Reunió de l’ajuntament amb les AFAs. 

3. Reglament intern 

4. Necessitats Especials 

5. Quotes i factures 

 

 

1. Repàs de comissions (en groc els nous projectes) 

- Si algú té motivació d’estar a la Junta, es necessita relleu de les posicions a partir del pròxim 

curs.  

- Qui no tingui una comissió o participació activa en l’AFA, hauria de posicionar-se en una 

comissió/projecte. Es trauran els membres no actius del grup de WhatsApp.  

- La comissió de menjador comenta que hi ha nous temes/projectes que s’estan afegint i que 

no són pròpiament de temàtica de menjador.  

 - S’obre un nou projecte que englobi l’espai acollida/calaix i materials; es necessita 

una persona més per liderar-lo: comunicació de les activitats, projectes.  

- Festes: es necessiten dos nous membres que ajudi a equilibrar la càrrega. 

- Comunicacions: OK 

- Casals: es necessiten dos membres, aquest curs s’ha de fer un estudi dels diferent proveïdors 

i decidir si canviem o seguim, establir pilars del casal.  



   
 
- Pedagògica: la Rocío s’ha interessat i formarà equip amb la Tere. Es parla del tema del 

bullying, es poden proposar xerrades a l’hora del menjador o fora d’horari. Fer un llistat 

d’idees per reforçar a l’escola aquest tema (Sandra López).  

- NEE: Emma i Anna, ok 

- Consell Escolar: Ana Fernández no canvia de representació (representa a l’AFA), però hi ha 

només tres representants de les famílies, de sis disponibles. Per les pròximes eleccions, al 

Desembre 2025, s’ha d’informar de la importància de que les famílies formin part del consell.  

Es van proposar nous membres per comunicacions, estaria bé que fos un rol més proactiu e 

informatiu de les activitats i de les comunicacions cap a les famílies.  

2. Reunió de l’Ajuntament amb les AFAs. 

- A través del xat, demanar temes a gestionar amb l’ajuntament (demanar a la brigada que 

reparin el ventilador del gimnàs, xarxes del pati, etc.). 

3. Reglament intern 

- Es necessita un nou equip que redacti un reglament intern i protocols. Carla Carbonell 

s’ofereix. 

4. Necessitats Especials 

S’ha de comunicar que la comissió facilitarà els passos a seguir, tant per les famílies amb 

necessitats especials com per la resta de famílies. Ja que han de ser les famílies qui ens 

demanin suport i si volen fer accions conjuntes. L’Emma seguirà demanant més suport per 

l’escola perquè hi hagi una vetlladora.   

5. Quotes i factures 

Ja s’han pagat totes les quotes d’Aramark, els comptes estan al dia.  

La remesa de la quota es farà el 28 d’octubre.  

 

 

Carla Margalef    

Secretària AFA Taula Rodona  


